
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XLIII/22 

XLIII sesja odbyta w dniu 25 marca 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 25 marca 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:54 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Bartłomiej Czaki 

4. Mariusz Damrat 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Adam Michalak 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tomasz Rudny 

11. Tadeusz Szczepański 

12. Marzanna Szewczyk 

 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radny Andrzej Bąbka, Radna Beata Kołota, Radna Alicja 

Żaguń.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w pkt 15 

Stanowiska RM w sprawie nadania Bydgoszczy statusu węzła drogowo-kolejowego sieci 

bazowej TEN-T w ramach korytarza Bałtyk-Adriatyk.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem wniosku w sprawie wprowadzenia do pkt 15 porządku 

obrad Stanowiska Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie nadania Bydgoszczy statusu 

węzła drogowo-kolejowego sieci bazowej TEN-T w ramach korytarza Bałtyk-Adriatyk ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku 

obrad ?   

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Zmieniony porządek obrad XLIII sesji RM stanowi - zał. nr 3 do niniejszego protokołu.   

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 4 grudnia 

2021 roku do 14 marca 2022 roku. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. 

sprawozdanie, które stanowi – załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni nie zgłosili.  



4. Sprawozdanie z dokonywanych umorzeń wierzytelności jednostek budżetowych oraz 

ulg udzielonych w trybie Uchwały Rady Miejskiej z dnia 14 stycznia 2022 r. Nr 

XXXIX/309/22 za okres od 01 stycznia do 31 grudnia 2021 roku. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. sprawozdanie.   

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni nie zgłosili.  

Ww. sprawozdanie stanowi - załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2022 rok.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/327/22 RM została podjęta (zał.6).  



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały. Zwróciła się do 

Radnych o poprawienie kwoty w uzasadnieniu w pozycji wydatki ogółem – prognoza 2022 z 

459.07,58 zł na 459.070,58 zł.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/328/22 RM została podjęta (zał.7).  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2023 rok. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 



D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie funduszu 

sołeckiego na 2023 rok. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/329/22 RM została podjęta (zał.8).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/330/22 RM została podjęta (zał.9).  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec Kujawski w 2022 roku. 

 

I. Skrzypińska – Kierownik Ref. Ochrony Środowiska i Rolnictwa – przedstawiła ww. 

projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Solec Kujawski w 2022 roku.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 



Uchwała Nr XLIII/331/22 RM została podjęta (zał.10).  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/332/22 RM została podjęta (zał.11).  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg gminnych. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg 

kategorii dróg gminnych..  



 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/333/22 RM została podjęta (zał.12).  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego przy drodze wojewódzkiej nr 394. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wskazania 

wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze 

wojewódzkiej nr 394.  

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 



Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/334/22 RM została podjęta (zał.13).  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Solec Kujawski na lata 2022-2025. 

 

I.Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-2025.  

 

 B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/335/22 RM została podjęta (zał.14).  

 



 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022. 

I. Organiak – Zastępca Dyrektora ds. usług pomocy społecznej - przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny Adam Michalak – zwrócił się z prośbą o szczegółowe przybliżenie informacji na 

temat programu wsparcia seniorów.  

Odpowiedzi udzieliła Pani I. Organiak informując, że wsparcie odbywać się będzie w ramach 

dwóch modułów, jeden przy współpracy z organizacjami pozarządowymi, a drugi moduł 

zakłada wsparcie seniorów poprzez zakładanie im opasek bezpieczeństwa.  

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 

programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XLIII/336/22 RM została podjęta (zał.15).  

 

15. Stanowisko Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie nadania Bydgoszczy 

statusu węzła drogowo-kolejowego sieci bazowej TEN-T w ramach korytarza Bałtyk-

Adriatyk. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przedstawił ww. Stanowisko. 



 

Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. Stanowiska Rady Miejskiej ? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Alicja Żaguń. 

Stanowisko RM stanowi - zał. nr 16 do niniejszego protokołu.   

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – ogłosił 5 minutową przerwę w obradach sesji.  

 

16. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 

 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS – przedstawiła ww. sprawozdanie.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021 stanowi – zał. nr 17 do niniejszego 

protokołu.  

 

17. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 

 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS – przedstawiła ww. sprawozdanie.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  



Radni nie wnieśli.  

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Solec Kujawski na rok 2021 stanowi – zał. nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

18. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Solec Kujawski na lata 

2021-2025 w 2021 roku. 

W. Nyc – główny specjalista pracy socjalnej – przedstawiła ww. sprawozdanie. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Solec Kujawski na lata 2021-2025 w 2021 

roku stanowi – zał. nr 19  do niniejszego protokołu.  

 

19. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Solca 

Kujawskiego na lata 2020 – 2022 za rok 2021. 

 

I. Organiak – Zastępca Dyrektora ds. usług pomocy społecznej - przedstawiła ww. 

sprawozdanie.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Solca Kujawskiego 

na lata 2020 – 2022 za rok 2021 stanowi – zał. nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

20. Sprawozdanie merytoryczne z działalności Soleckiego Centrum Kultury za rok 2021. 

 

I.Rolińska – główna księgowa SCK – przedstawiła ww. sprawozdanie.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  



Radny Adam Michalak – zwrócił się z pytaniem dlaczego ciekawe i ważne imprezy takie 

jak np. koncert Stanisława Sojki mają charakter kameralny, a nie są rozpropagowane na 

większą skalę. Brakuje w tych imprezach większej promocji.  

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – na pytanie Radnego Adama 

Michalaka na piśmie odpowie Dyrektor Soleckiego Centrum Kultury.    

 

Sprawozdanie merytoryczne z działalności Soleckiego Centrum Kultury za rok 2021 

stanowi – zał. nr 21 do niniejszego protokołu. 

O godz. 15.20 obrady sesji opuściła Radna Marzanna Szewczyk.  

 

21. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Solcu Kujawskim w 2021 roku. 

 

I.Lichocka – Dyrektor Biblioteki Publicznej - przedstawiła ww. sprawozdanie.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Solcu Kujawskim w 2021 roku 

stanowi – zał. nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

22. Sprawozdanie z Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta i Gminy 

Solec Kujawski w latach 2020-2021. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego - przedstawiła ww. 

sprawozdanie.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

Sprawozdanie z Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta i Gminy Solec 

Kujawski w latach 2020-2021 stanowi – zał. nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

 

 



23. Przedstawienie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Miejskiej za 2021 

rok. 

Sprawozdania z działalności komisji stałych przedstawili: M. Damrat – Przewodniczący K. 

Rewizyjnej, A. Michalak – Z-ca Przewodniczącej K. Edukacji, Kultury i Sportu, A. Dorawa – 

Przewodnicząca K. Społecznej, T. Szczepański – Przewodniczący K. Gospodarki i Budżetu 

oraz Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. sprawozdań z 

działalności komisji stałych RM za 2021 rok ?   

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański. 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Bąbka, Beata Kołota, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

Sprawozdania z działalności komisji stałych RM stanowią - zał. nr 24 do niniejszego 

protokołu. 

 

24. Wolne głosy i wnioski. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – poinformowała zebranych, że od 

poniedziałku Urząd będzie prowadził zbiórkę rzeczy dla naszego miasta partnerskiego 

Basztanki na Ukrainie. Zbiórka będzie prowadzona od poniedziałku do piątku. Każde 

wsparcie jest mile widziane. Wykaz potrzebnych rzeczy znajduje się na stronie internetowej 

urzędu oraz w mediach społecznościowych.  

Pani z-ca Burmistrza podziękowała wszystkim instytucjom, firmom, organizacjom 

pozarządowych, ale przede wszystkim mieszkańcom za wsparcie i pomoc na rzecz 

Ukraińców.  



Radny Adam Michalak – zapytał czy w Urzędzie jest koordynator, który dyżuruje pod 

telefonem w sprawach związanych np. z zapotrzebowaniem na mieszkanie, w poszukiwaniu 

lokali itp.  

Podziękował Dyrektorowi OSiR – u za umożliwianie korzystania tymczasowo z noclegu w 

hotelu ośrodka przez uchodźców, zanim znajdą one inny lokal.   

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska informują, że w Urzędzie są wyznaczone osoby 

dyżurujące, można dzwonić w celu uzyskania informacji. Na dzień dzisiejszy Gmina nie ma 

wskazanego zbiorowego zakwaterowania, zbierane są tylko propozycje przyjęcia uchodźców, 

które wskazują nam mieszkańcy. Numer tel. udostępniony jest na  stronie internetowej 

Urzędu, są tam również wszelkie informacje związane z pobytem uchodźców na terenie 

naszej Gminy.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą o wyegzekwowanie na 

mieszkańcach, aby nie korzystali z ulic wokół Placu Jana Pawła II, które jeszcze są 

zamknięte. Zwrócił się z pytaniem na jakim etapie jest sprawa promu.   

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska informując jak na dzień dzisiejszy wygląda sprawa 

organizacji ruchu na i wokół Placu Jana Pawła II. Przypomniała, że Urząd Marszałkowski 

realizuje inwestycje związaną z promem, przyczółki, drogi i oznakowanie są już wykonane. 

Prom jest tez gotowy, jednak posiadamy informację, że nie osiąga on prędkości projektowej 

jaka była założona. Trwają prace prowadzone przez wykonawcę promu, aby obciążyć łopatki 

i aby można było osiągnąć docelową prędkość projektową. O wynikach prac będą Radni oraz 

mieszkańcy informowani.   

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował wszystkim za pracę zarówno Radnym jak i 

instytucjom, podziękował wszystkim za aktywną pomoc na rzecz Ukraińców.  

 

25. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi Solec Kujawskiego 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 15.54. 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


